
چمران: 
وضع حمل و نقل تهران خراب است

 رئیس ش��ورای اسلامی شهر تهران با تاکید بر اینکه 
وضعیت حمل و نقل ش��هر تهران خراب اس��ت، گفت: با 
برنامه ریزی درست می توان نسبت به ساماندهی و بهبود 
وضعیت حمل و نقل عمومی شهر تهران اقدام کرد. مهدی 
چمران در ابتدای س��ی و یکمین جلس��ه علنی شورای 
اس��لامی شهر تهران گفت: تزریق ۱۶۵ دستگاه اتوبوس 
برای شهر تهران در مقایسه با ۲۵۰۰ اتوبوسی که ظرف 
۴ سال گذشته از رده خارج شده اند قابل مقایسه نیست 
و وضع حمل و نقل تهران خراب اس��ت و باید سرچشمه 
آلودگی هوا را در اینجا ببینیم. در چنین شرایطی برگزاری 
برخی نمایشگاه ها در تهران نیز موجب تشدید آلودگی هوا 
می شود؛ هوای آلوده ای که ما آن را تنفس می کنیم و امید 
داریم این مشکل حل و فصل شود. بی تردید با برنامه ریزی 
درست می توان کارها را انجام داد. چمران تاکید کرد: در 
اینجا به توصیه رهبر معظم انقلاب اشاره می کنم مبنی بر 
اینکه باید کار علمی صورت گیرد و به نتیجه برسد. قطعا 
برای عملیاتی ش��دن نتایج کارهای علمی در این حوزه 
شورا و شهرداری آماده هر گونه همکاری هستند. وی ادامه 
داد: بی تردید نباید تصور کنیم اعتباراتی که برای حوزه 
حمل و نقل در نظر می گیرند اضافه است، چرا که این امر 
از میزان مرگ و میر و مخارج بیمارستانی که بسیار بالاست 
می کاهد، لذا نباید تصور کرد که این بودجه اضافی است و 

باید از آن کسر شود. 

 اولتیماتوم پلیس به دلالان 
ارزی و دستگیری ۴۲ اخلالگر

فرمانده انتظامی تهران بزرگ از دستگیری ۴۲ اخلالگر 
بازار ارز در تهران طی ۱۰ روز گذشته خبر داد. سردار حسین 
رحیمی در جمع خبرنگاران گفت: پیرو فضای ایجاد شده در 
بازار طلا و ارز که طی ۱۰ روز گذشته با درخواست بانک 
مرکزی شدت بیشتری گرفت، ۴۲ اخلالگر بازار ارز در تهران 
شناسایی و دستگیر شدند. وی ادامه داد: این افراد اقدام به 
انجام »معاملات فردایی طلا و ارز« و همچنین سوءاستفاده 
از کارت ملی دیگ��ران در خرید طلا و ارز کرده بودند که 
دستگیر شدند. رحیمی با بیان اینکه عمده دستگیرشدگان 
دارای س��ابقه بودند، اظهار کرد: من تنها به ۲ نفر از افراد 
دستگیر شده که جزو سرکردگان اخلالگران ارزی نیز بودند 
اش��اره می کنم که این افراد ۳۴۰۰ میلیارد تومان گردش 
مالی داشتند و بیش از ۵۵ میلیارد تومان طلای آب شده و 
انواع ارز از جمله یورو و دلار از محل دستگیری آنان کشف 
و ضبط شد. وی درباره  ممنوعیت انجام معاملات فردایی 
نیز گفت: هر نوع معامله در بازار طلا و ارز که به معاملات 
فردایی مشهور است ممنوع بوده و با توجه به اینکه جرم 

محسوب می شود با آن برخورد خواهد شد. 

 انتقاد آخوندی از نحوه توزیع 
منابع مالیاتی در بودجه 1۴01

عضو شورای شهر تهران نسبت به اعمال نظر وزیر کشور 
در توزیع منابع مالیاتی برای کلانش��هرها در بودجه ۱۴۰۱ 
انتقاد کرد. محمد آخوندی، رئیس کمیسیون برنامه و بودجه 
شورای شهر تهران با اشاره به اینکه در لایحه بودجه ۱۴۰۱ 
دولت، درباره بحث مالیات بر ارزش افزوده در بندهای یک 
و ۲ توزیع منابع مالیاتی مبتنی بر نظر وزیر کشور قرار داده 
شده است، گفت: به نظرم وقتی صحبت از درآمدهای پایدار 
می کنیم اینکه چنین موضوعی را بر عهده وزیر کشور بگذاریم 
بویژه برای کلانشهرها ایجاد مشکل می کند. وی ادامه داد: با 
کلانشهری مثل تهران نمی توان از این شوخی ها کرد. چرا 
وقتی شخص رئیس جمهور تاکید بر حل مسائل تهران دارند، 
زیرمجموعه شان به این مسائل توجه نمی کنند. آخوندی در 
تذکری به شهرداری تهران خواستار پپگیری این مساله شد 
و همچنین از اعضای شورای شهر خواست با ارتباطاتی که 
ب��ا نمایندگان مجلس دارند، این موضوع را از لایحه ۱۴۰۱ 
حذف کنند. چمران نیز در واکنش به این لایحه گفت: این 
بند قرار بود حذف شود، چون عملیاتی نیست و اعتبارات را 

از دسترس شهرداری ها خارج می کند. 

نیاز به ذخیره ۲۵0 میلیون دوز 
واکسن کرونا برای سال آینده

معاون تولید و رئیس مجتمع تولیدی و تحقیقاتی انستیتو 
پاستور ایران با اشاره به آخرین وضعیت تولید واکسن »پاستو 
ک��ووک« گفت: این واکس��ن ب��ا ۳ دوز تزریق تا 9۳ درصد 
مصونیت و ایمنی ایجاد و ۱۰۰ درصد از فرم شدید بیماری 
و بستری جلوگیری می کند. دلارام درود درباره واکسن سازی 
در ایران گفت: پاس��تو کووک تنها واکسن دنیاست که دوز 
یادآور آن با نام »پاستو کووک پلاس« را نیز همراه خود دارد 
و دوز یادآور آن به عنوان بی خطر ترین واکسن دنیا قابلیت 
تزریق به کودکان را دارد. وی تصریح کرد: اگر کشور بخواهد 
سال دیگر دوباره ۳ دوز واکسن را به مردم کشور تزریق کند 
باید حدود ۲۵۰ میلیون دوز واکسن ذخیره داشته باشد. درود 
اب��راز امیدواری کرد با ایجاد هم افزایی بین ۱۲ تولید کننده 
داخلی که تاکنون مراحل بالینی واکس��ن های خود را طی 
کرده اند بتوان ۲۵۰ میلیون دوز واکسن مورد نیاز کشور در 

سال آینده را تولید کرد. 

آذوقه رسانی هلال احمر به روستاهای 
الیگودرز با بالگرد

رئیس س��ازمان امداد و نج��ات هلال احمر گفت: در پی 
بارش س��نگین برف بالگرد هلال احمر از شنبه ۲۰ آذرماه 
جاری مشغول رس��اندن آذوقه، اقلام ضروری و جابه جایی 
مس��افر در روستاهای کوهستانی الیگودرز است. با افزایش 
بارش برف و برودت هوا دسترس��ی زمینی این روس��تاها از 
هفته گذش��ته مسدود شده اس��ت. مهدی ولی پور افزود: با 
مسدود شدن مسیر دسترسی به روستاهای صعب العبور در 
ارتفاعات الیگودرز، بالگرد جمعیت هلال احمر از صبح شنبه 
۲۰ آذر در حال حمل مسافر و بار به این روستاهاست و تا 
شامگاه دوشنبه ۲۲ آذرماه ۷/۵ تن اقلام غذایی و کالا و ۳۷ 
نفر مسافر با ۱۱ ساعت و ۳۵ دقیقه پرواز جابه جا شده است. 
وی  گفت: در روز شنبه ۳ سورتی پرواز به روستاهای چال طلا 
و جان دست، روز یکشنبه ۴ سورتی پرواز به روستاهای کومیه، 
مارمه، برآفتاب و در روز دوشنبه ۳ سورتی پرواز به روستاهای 

شیخ ویر، سوی داووک و چال طلا انجام شده است.

اخبار

اجتماعی
اجرای طرح یاس هلال احمر در ۲0۲0 منطقه کم  برخوردار کشور

رئیس سازمان جوانان جمعیت هلال احمر از اجرای طرح یاس در ۲۰۲۰ منطقه کم برخوردار کشور خبر داد. محمد گلفشان در دیدار با 
حجت الاسلام والمسلمین عبدالحسین معزی، نماینده ولی فقیه در هلال احمر گفت: این طرح با همکاری کمیته امداد در ۲۰۲۰ منطقه کم برخوردار اجرا 
می شود و در بیش از 9۰۰ خانه هلال به مددجویان دختر ۳۰ تا ۴۰ ساله تحت پوشش کمیته امداد آموزش های لازم ارائه می شود. 

چهارشنبه ۲۴ آذر 1۴00
وطن امروز     شماره 3376

درخواست صنفی معلمان برای عادلانه شدن حقوق و مزایای 
دریافتی شان هر چند سال های سال با بی توجهی همراه بود اما 
اکنون دولت و مجلس همه تلاش خود را برای اجرای دقیق و 
اصولی آن به کار بسته اند. به گزارش »وطن امروز«، بیش از ۱۰ 
س��ال است فرهنگیان کشور در انتظار اجرای طرح رتبه بندی 
معلمان هستند؛ طرحی که برخاسته از یک ماده قانونی برای 
برابری حقوق و مزایا در مشاغل مشابه است. با اجرای گام به گام 
این طرح، حق��وق دریافتی معلمان به میزانی افزایش خواهد 
داشت که به حقوق مشاغل مشابه آنها نزدیک باشد. نمایندگان 
مجلس ش��ورای اس��لامی از مدت ها قبل در حال بررسی این 
طرح هستند تا بتوانند آن را در فضایی کارشناسی به مرحله 
اجرا نزدیک کنند. دیروز هم خبری در رس��انه ها منتش��ر شد 
مبنی بر اینکه جلسه علنی مجلس شورای اسلامی به ریاست 
محمدباقر قالیباف با دستور کار بررسی لایحه نظام رتبه بندی 

معلمان برگزار شده است. 
مهرداد ویس کرمی، عضو کمیس��یون آموزش و تحقیقات 
مجلس شورای اسلامی روز گذشته به »وطن امروز« گفت: دولت 
برای ۶ ماه دوم س��ال جاری تعهد کرده است مبلغ ۱۲هزار و 
۵۰۰ میلی��ارد تومان بابت افزایش حق��وق و مزایای معلمان 
اختصاص دهد. وی افزود: همچنین دولت اعلام کرده اس��ت 
در بودجه س��ال آینده، مبلغ مورد نظر برای اجرای رتبه بندی 

معلمان را لحاظ کند.
همچنین حجت الاسلام علیرضا سلیمی، عضو هیات رئیسه 
مجلس ش��ورای اسلامی چند روز قبل به »وطن امروز« گفت: 
همه ما می دانیم که باید براساس واقعیت و شرایط موجود کشور 
تصمیم بگیریم. از نظر من رقم ۲۵ هزار میلیارد تومان که دولت 
برای تحقق آن در این زمینه اعلام آمادگی کرده اس��ت، عدد 
مناسب و قابل قبولی است. این دولت گام اول را خوب برداشته 
اس��ت و حتما در آینده گام های بهتری برداشته می شود. وی 
افزود: باید از دولت آقای رئیسی بابت اینکه برای اجرای طرح 
رتبه بندی معلمان اعلام آمادگی کرده اند تشکر کنیم چون این 

تصمیم براساس عقل، منطق و تدبیر اتخاذ شده است. 
طرحی که بالاخره اجرایی می شود ■

تعلل دولت های سابق برای همراهی با مجلس در تصویب 
و اجرای طرح رتبه بندی، در نهایت به جایی رس��ید که دولت 

سیزدهم به عنوان نخستین دولتی که در این زمینه دغدغه و 
انگیزه جدی دارد، نخستین گام ها را به منظور حصول نتیجه 
مطلوب برداش��ته و آمادگی خود را ب��رای همراهی با جامعه 
فرهنگیان کش��ور اعلام کرده است. از سوی دیگر، نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی با درک دغدغه دولت و مطالبه معلمان، 
در تلاش برای تصویب یک روند منطقی و معقول برای اجرای 
رتبه بندی هستند. علیرضا منادی، رئیس کمیسیون آموزش و 
تحقیقات مجلس شورای اسلامی درباره آخرین وضعیت لایحه 
رتبه بندی معلمان اظهار کرد: هدف از رتبه بندی، ارتقای کیفیت 
آموزش و حفظ منزلت معلمان است. در لایحه رتبه بندی آمده 
بود در طول ۳ سال و هر سال، یک  سوم معلمان بتدریج مشمول 
رتبه بندی می شوند، برای سال اول ۵ هزار میلیارد تومان اعتبار 
در نظر گرفته بودند اما معلمان گفتند این رقم اندک است. وی 
ادامه داد: برای آنکه معلمان در هر رتبه معادل 8۰ درصد حقوق 
اعضای هیات علمی دانشگاه ها را دریافت کنند بودجه زیادی نیاز 
بود. دولت قبل نامه نوشت که ۲۰ هزار میلیارد تومان در بند 
و تبصره ۲ بودجه س��ال ۱۴۰۰ برای رتبه بندی وجود دارد که 

۱۵ شریک دارد و صرفاً برای رتبه بندی نیست بنابراین تعدیلی 
در تغییرات انجام دادیم. منادی افزود: طبق لایحه رتبه بندی و 
با تغییرات اعمال شده، هر معلم کمتر از 8۰ درصد مربی پایه 
یک دانشگاه تهران دریافت نخواهد کرد. هم اکنون مربی پایه یک 
دانشگاه تهران ۱۰ میلیون و ۱۰۰ هزار تومان دریافت می کند، 
بنابراین هیچ معلمی کمتر از 8 میلیون و 8۰ هزار تومان دریافت 
نخواهد کرد. رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: اگر منابعی در این زمینه وجود داشته باشد تا 
هر چقدر بتوانیم بودجه رتبه بندی معلمان را افزایش خواهیم داد. 
وی با بیان اینکه تا زمانی که کمیسیون تلفیق تشکیل نشود 
نمی توانیم در این بخش براحتی اظهارنظر کنیم، تاکید کرد: بنده 
معتقدم باید اعتبارات لایحه رتبه بندی معلمان در طول یک سال 
به ۳۵ هزار میلیارد تومان برسد، چرا که در حال حاضر ما شاهد 
تورم در کشور هستیم و قطعا این افزایش رقم می تواند موجب 
اجرای بهتر این قانون شود. منادی با اشاره به سایر اصلاحات 
در لایحه رتبه بندی معلمان اظهار داشت: امکان دارد برخی از 
موارد این لایحه در جریان بررسی آن در مجلس اصلاح شود. 

اجرای رتبه بندی در نخستین فرصت ممکن ■
مطالبه بحق و صنفی معلمان کشور هر چند در سال های 
اخیر بلاتکلیف مانده بود اما اکنون روز  به روز نتایج امیدبخشی 
در این باره حاصل می ش��ود و بزودی شاهد اجرای رتبه بندی 
معلمان خواهیم بود. در این باره حس��ین عرب اسدی، معاون 
سرمایه انسانی سازمان اداری و استخدامی کشور گفت: قوانینی 
از جنس رتبه بندی باید به تأیید شورای نگهبان برسد و پس 
از آن آیین نامه های اجرایی تدوین ش��ود. وی افزود: با توجه به 
حساسیت آیین نامه و گستره قابل توجه، باید دقیق تدوین شود 
تا امکان اجرای آن توسط مجریان امر در بدنه آموزش و پرورش 
فراهم و تیم های ارزیاب برای اعمال معیارها تشکیل شود؛ از زمانی 
که ارزیابی اعمال شود عملیات اجرای حکم و صدور احکام صادر 
خواهد شد. اسدی گفت: با توجه به زمان در اختیار، تا یک یا 
۲ ماه آینده آیین نامه  تدوین می ش��ود و از ابتدای سال ۱۴۰۱ 

عملیات اجرای رتبه بندی را اعمال می کنیم. 
مهم ترین مسأله مجلس همین است ■

مجلس شورای اسلامی و دولت این روزها توان و تلاش خود 
را برای محقق شدن خواسته معلمان به کار بسته اند. 

عباس مقتدایی، نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای 
اسلامی گفت: در حال حاضر مهم ترین مساله برای نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی تصویب لایحه رتبه بندی معلمان است 
و در بودجه ۱۴۰۱ هم این لایحه تقدیم مجلس شده است تا 

پیش بینی های لازم برای مصوب شدن انجام شود. 
وی درباره آخرین وضعیت برنامه رتبه بندی معلمان اظهار کرد: 
ط��رح رتبه بندی فرهنگیان بعد از گذش��ت مدت زمانی تصویب 
می شود؛ در حال حاضر رتبه بندی فرهنگیان به عنوان لایحه است 
و رفت و برگشت ها بین مجلس و دولت نیز در همین راستاست. 
مقتدایی افزود: همه تلاش می کنند تا حد بالاتری از منافع را برای 
فرهنگی��ان ایجاد کنند. در حال حاضر عده ای از افراد برای اینکه 
مسؤولان و تصمیم گیرنده ها را از انجام این کار منصرف کنند، از عدد 
و رقم صحبت می کنند. نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای 
اسلامی تاکید کرد: مجلس نیز به طور کامل مصمم بر انجام این 
کار بود و لایحه با رأی بس��یار بالایی پذیرفته شد. در کمیسیون 
آموزش مجلس به طور مستمر جلسه های این موضوع برگزار شد 
و همین هفته نیز در دستور کار صحن علنی مجلس قرار گرفت. 

برخی نمایندگان می گویند طرح رتبه بندی معلمان از ابتدای سال 1۴01 اجرایی خواهد شد

گامبهگامتارتبهبندی
رئیس کمیسیون آموزش مجلس: حداقل حقوق معلمان 8 میلیون تومان می شود

با آنکه آمار مرگ ناشی از کرونا و مبتلایان به این بیماری در 
کشور طی یک ماه اخیر با شیب تندی در حال نزول است اما 
شناسایی ویروس »امُیکرون« در بسیاری از کشورهای جهان 
نگرانی هایی را برای مردم و بخش درمان ایجاد کرده است که 
مبادا عادی انگاری  نس��بت به رعایت پروتکل های بهداشتی، 
کم توجهی به غربالگری مسافران و عدم کنترل ترددهای مرزی 
باعث شود کرونا این بار با شکل و شمایلی دیگر کشور را در بر 
گیرد. البته از سوی دیگر با وجود واکسیناسیون بیش از ۷۰ 
درصد جمعیت کشور، طبق گزارش های موجود بیش از ۳۰ 

درصد جمعیت بالای ۱۰ سال کشور هنوز واکسن نزده اند. 
در این باره وزیر کشور با بیان اینکه سویه جدید بیماری 
کرونا در محیط پیرامونی کشور مشاهده شده است، گفت: 
تلاش داریم با تقویت امکانات بهداشتی در مرزهای کشور 
و پایش و رصد ورودی مرزهای کش��ور مانع از ورود سویه 
جدی��د ویروس کرونا به کش��ور ش��ویم. احمد وحیدی در 
بیست و نهمین نشست قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا که با 
حضور نمایندگان دستگاه ها در محل وزارت کشور برگزار شد 
با بیان اینکه مهم ترین نگرانی در شرایط کنونی جلوگیری 
از ورود س��ویه امُیکرون به کش��ور است، گفت: باید با تمام 
ظرفیت ها بویژه در قسمت مبادی مرزهای کشور نظارت های 
لازم را داشته باشیم. وی در این باره گفت: بر اساس برخی 

امُیکرون در  گزارش ها سویه 
مشاهده  همسایه  کشورهای 
شده و برای همین باید دقت 
و حساس��یت لازم را در این 
زمینه داش��ته باش��یم. وزیر 
کش��ور افزود: تلاش داریم با 
تقویت امکانات بهداشتی در 
اس��تان های م��رزی، به نحو 
موثر و مطلوب تری ورود سویه 

جدید این بیماری را به کشور کنترل کنیم. موضوع تزریق 
واکسن از دیگر محورهای مورد اشاره وحیدی بود. 

وی در ای��ن باره گفت: کمیته اطلاع رس��انی باید مفهوم 
ضرورت تزریق واکسن را به صورت دقیق برای مردم روشن کند 
و این کار با هدف حفظ سلامت عمومی مردم عزیز کشورمان 

ص��ورت می گیرد. بر اس��اس 
اطلاع رس��انی  پایگاه  گزارش 
وزارت کش��ور، وی در این باره 
گفت: همه م��ا تابع مصوبات 
ستاد ملی مقابله با کرونا هستیم 
و باید با تزریق به موقع واکسن 
و رعایت حداکثری پروتکل های 
بهداشتی به مهار کامل بیماری 

در کشور کمک کنیم. 
درگذشت 67 نفر دیگر بر اثر کرونا ■

آمار مبتلایان و جان باختگان کرونا در کش��ور نسبت به 
هفته ها و ماه های گذشته همچنان کاهشی است. در همین 
باره، روابط عمومی وزارت بهداشت دیروز اعلام کرد: طی ۲۴ 
ساعت گذشته ۶۷ بیمار »کووید-۱9« جان خود را از دست 

دادند و ۲۷8۴ مبتلای جدید در کش��ور شناسایی شدند. بر 
این اساس از ظهر روز دوشنبه تا ظهر روز سه شنبه ۲۳ آذر 
۲ هزار و ۷8۴ بیمار جدید مبتلا به »کووید-۱9« در کشور 
شناسایی و ۴۳۳ نفر از آنها بستری شدند و مجموع بیماران 
»کووید-۱9« در کشور به ۶ میلیون و ۱۶۰ هزار و ۳۰۳ نفر 
رس��ید. تاکنون ۵ میلیون و 98۰ هزار و ۵۶۶ نفر از بیماران 
بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند. همچنین ۳ 
ه��زار و ۴۲ نفر از بیم��اران مبتلا به »کووید-۱9« در بخش  
مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند. بنا 
بر اعلام وزارت بهداش��ت، تاکنون ۵8 میلیون و 8۵۷ هزار و 
۲۱۳ نف��ر دوز اول، ۴9 میلی��ون و ۷۲9 هزار و ۶۴۴ نفر دوز 
دوم و ۲ میلیون و 9۷۱ هزار و 8۰۶ نفر دوز س��وم واکس��ن 
کرونا را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده در 
کشور به ۱۱۱ میلیون و ۵۵8 هزار و ۶۶۳ دوز رسیده است. 
اکنون 8 ش��هر در وضعیت نارنجی، ۱۱9 ش��هر در وضعیت 
زرد و ۳۲۱ ش��هر در وضعیت آبی قرار دارند و هیچ نقطه ای 
از کشور در وضعیت قرمز کرونایی نیست. تلفات کرونا طی 
هفته های اخیر و پس از عبور پیک پنجم کرونا از کشور روند 
کاهش��ی داشته است و بدون شک این اتفاق را باید مرهون 
رویکرد دولت سیزدهم در افزایش واردات واکسن دانست که 

با واکسیناسیون حداکثری تکمیل شد. 

نظارت های مرزی برای ممانعت از ورود »امُیکرون« به کشور تقویت می شود

پرسهاُمیکرونحوالیایران!

آمار مبتلایان،  درگذشتگان، بستری شدگان و بهبودیافتگان کرونا

تعداد بهبودیافتگانمیزان بستری روزانهتعداد فوتی هاتعداد مبتلایانروز

۲1۲۲89613۵76۲18 آذر

۲۲۲706۴۲۴۴۲۵813 آذر

۲3۲78۴67۴33۵16۲ آذر

به دنب��ال تاکید مق��ام معظم رهبری بر اج��رای قانون 
تعرفه گذاری خدمات پرستاری، تکمیل سرانه پرستار نسبت 
به تخت های بیمارستانی و امنیت شغلی این قشر زحمتکش، 
هیأت رئیسه، اعضای شورای عالی و رؤسای هیأت مدیره های 
نظام پرس��تاری در نامه ای از رهنمودهای راهگش��ای رهبر 
معظم انقلاب در حوزه مراقبت های پرستاری قدردانی کردند. 

در بخشی از متن این نامه که روز سه شنبه انتشار 
یافته، آمده اس��ت: محضر مبارک حضرت 

آیت الله خامن��ه ای مقام عظمای ولایت 
و رهبری ادام الله ظله الوارف، با سلام 
و ع��رض ادب ب��ه س��احت مقدس 
حضرت ولی عصر)عج( و با درود به 
پیشگاه امام شهدا و شهدای انقلاب، 
دفاع مق��دس، مدافع حرم و مدافع 
سلامت، ولادت با سعادت حضرت 

زینب کب��ری)س(، بزرگ پرس��تار 
تاریخ بش��ریت را تبریک می گوییم و از 

خداوند متعال دوام عمر با برکت حضرتعالی 
را خواستاریم. در این نامه تصریح شده است:  مولی 

و مقتدای ما، سخنان گهربارتان به مناسبت روز پرستار ۱۴۰۰ 
به مثابه نفس و روح تازه ای در کالبد و پیکره جامعه پرستاری 
ایران اسلامی بود. امروز ما در خط مقدم جبهه دفاع سلامت 
با عشق به حضرتعالی، و با عشق به ایران عزیز، اسلام ناب و 
انقلاب عزیزمان، فداکاری می کنیم و این فداکاری را در قبال 
شهدای انقلاب، دفاع مقدس، مدافعین حرم بویژه سید شهدای 
مدافعین حرم )حاج قاسم سلیمانی( و شهدای مدافع سلامت 
ک��ه روزی جزو همکاران نزدیک ما بودند، ناچیز می دانیم و 
تا هر زمان لازم باش��د، تا آخرین نفر و آخرین نفس به این 
دفاع مقدس ادامه می دهیم. سال گذشته روز پرستار، با ورود 
حکیمانه و راهگشای تان به مقوله  ام المطالبات پرستاری یعنی 

قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری، فصلی جدید در مقوله 
رفع تبعیض ها و ناعدالتی در نظام پرداخت حوزه سلامت آغاز 
ش��د و قانونی که ۱۴ س��ال معطل مانده بود و اراده ای برای 
اجرای آن در بخش زیادی از مدیران یکسونگر نبود، از محاق 
بیرون آمد و بالاخره آیین نامه های آن، در شورای عالی بیمه 
وقت و سپس در واپسین روزهای دولت قبلی، در هیأت دولت 
نیز تصویب شد اما همچنان برای تأمین منابع آن 
بین دستگاه ها پاس داده می شد. تا اینکه 
در حمایتی قاطع و فریادی علی گونه، 
بالاخ��ره جنب و ج��وش و تحرکات 
مرتبط با این قانون در بین مدیران 
دستگاه های مسؤول به وجود آمده 
اس��ت. در این نامه آمده اس��ت: 
حضرتعالی با نگاه دقیق، عمیق، 
وسیع و منظومه ای به ارزش های 
مراقبت های پرستاری، سختی های 
پرس��تاری و مطالبات پرس��تاران، در 
واقع نقشه راه، چارچوب حرکت و اهداف 
کوتاه مدت و بلندم��دت فرزندان تان در جامعه 
پرستاری و نظام سلامت را ترسیم فرمودید و همگان را نیز 
هدای��ت فرمودید تا در این عرص��ه، حامی و همراه فرزندان 
پرس��تارتان باشند. بنابراین تمام پرستاران ایران اسلامی، از 
دانشجو تا بازنشسته، رهنمودهای علی گونه تان را با گوش جان 
شنیدند و همچنین فرزندان تان در سازمان نظام پرستاری به 
عنوان نمایندگان قانونی جامعه پرستاری که چندین سال است 
نهضت مطالبه گری عادلانه را کلید  زده و دنبال می کنند، نیز 
به عنوان فدائیان کشور و وطن عزیزمان و مدافعین خط مقدم 
نظام سلامت، خود را ملزم به پیگیری نکته به نکته بیانات امام 
و رهب��ر خویش می دانند و تا حصول نتیجه از این پیگیری 

مداوم دست بردار نخواهند بود. 

۲ تفاهمنامه بین بنیاد ۱۵ خرداد وابس��ته به س��تاد اجرایی 
فرمان حضرت امام)ره( و ۲ مؤسسه خیریه، با موضوع گسترش 
حمایت ها از کاش��ت حلزون گوش کودکان و همچنین بیماران 
س��رطانی و صعب العلاج به ارزش 8 میلیارد تومان امضا ش��د. 
دی��روز با حضور معاون اجتماعی س��تاد اجرایی فرمان حضرت 
امام)ره(، مدیرعامل بنیاد ۱۵خرداد و مدیران ۲ مؤسسه خیریه 

شفا و امدادگران عاش��ورا در محل ستاد اجرایی، ۲ 
تفاهمنامه »مثبت سلامت« در حوزه سلامت 

و درمان کودکان ناش��نوا و درمان سرطان 
امضا ش��د. به گ��زارش »وطن امروز«، 
معاون اجتماعی ستاد اجرایی فرمان 
حض��رت امام در این مراس��م گفت: 
در س��ال های اخیر با دس��تور دکتر 
مخبر قرار شد مجموعه ویژه ای برای 
موضوع س��لامت در س��تاد اجرایی 

فرمان حضرت امام داشته باشیم. علی 
عسگری افزود: با الحاق بنیاد ۱۵خرداد به 

ستاد اجرایی فرمان حضرت امام تصمیم گرفته 
شد تمام فعالیت های حوزه سلامت و جمعیت را از 

سایر زیرمجموعه ها در این بنیاد متمرکز کنیم. معاون اجتماعی 
س��تاد خاطرنش��ان کرد: در حوزه محرومان و سلامت، کودکان 
را در اولویت قرار دادیم و در حوزه درمان ناش��نوایی و پرداخت 
هزینه کاش��ت حلزون کودکان در مناطق محروم به طور جدی 
ورود کردیم. وی افزود: با امضای تفاهمنامه های امروز هدف گذاری 
این  اس��ت که در سال های ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ هیچ کودکی ناشنوا 
به دلیل فقر در کشور نداشته باشیم. عسگری ادامه داد: در کنار 
درمان، پیش��گیری از معلولیت ها و بیماری ها نیز در دستور کار 
ستاد قرار دارد. مدیرعامل بنیاد ۱۵خرداد نیز در این مراسم گفت: 
رویکرد جدید بنیاد ۱۵خرداد در راستای فرمایشات و بیانات رهبر 
معظم انقلاب تعریف شده است و در این حوزه، اقدامات خود را با 

مشارکت مجموعه سمن ها و خیریه ها انجام می دهیم. حمیدرضا 
علیان زادگان ادامه داد: تفاهمنامه های امروز برای درمان بیش از 
۲۵۰۰ کودک ناشنوا و بیمار سرطانی به ارزش ریالی 8 میلیارد 
تومان است. پتلفرم خوبی را در بنیاد طراحی کردیم تا بیشتر از 
قبل بتوانیم به مردم خدمت گزاری کنیم. در این مراسم سعید 
اسکندری، معاون پش��تیبانی و فناوری خیریه شنوایی بخشی 
ش��فا نیز گفت: از ستاد اجرایی فرمان حضرت امام 
به عنوان ش��جره طیبه انقلاب اسلامی بابت 
ایجاد نهض��ت محرومیت زدایی و کاهش 
خانواده های دردمند سپاسگزار هستم. 
وی افزود: از زمان تأس��یس خیریه، 
ستاد اجرایی دستگیر ما بود و شادی 
را ب��ه دل ک��ودکان و خانواده های 
دردمند ساری و جاری کرده است. 
اسکندری خاطرنشان کرد: تجهیزات 
حلزون گ��وش ک��ودکان قیمت های 
سرس��ام آوری دارد و چی��زی حدود 8۰ 
میلیون تومان برای هر نفر تمام می شود و اگر 
قطعات کاشت حلزون تجهیز نشود، این افراد دوباره 
به سکوت برمی گردند. معاون خیریه شفا تأکید کرد: ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام در حوزه کاشت و پس از کاشت بخوبی عمل 
و در حوزه پیشگیری ژنتیک تلاش کرده تا هیچ کودک ناشنوایی 
متولد نشود. نصرالله فتحیان، مدیرعامل مؤسسه خیریه امدادگران 
عاشورا نیز در این مراسم گفت: ریاست ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امام از افتخارات جمهوری اسلامی هستند چراکه این ستاد را به 
یک سازمان اقتصادی، اجتماعی و جهادی تبدیل کردند. وی با 
اش��اره به اینکه س��رطان یک زلزله در خانواده های مبتلاست و 
همه فامیل را درگیر می کند، ادامه داد: بیش از ۳ هزار پزشک و 
متخصص در این خیریه داریم و با حمایت ستاد اجرایی فرمان 
حضرت امام در ۵۵ نقطه کشور و تهران در حال فعالیت هستیم.

در پی تأکید رهبر انقلاب بر اجرای قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری انجام شد

قدردانینظامپرستاریازرهبرانقلاب
طی تفاهمنامه هایی با  بنیاد 1۵ خرداد وابسته به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام انجام می شود
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